



國際佛光會世界總會2026年督導委員會申請書

026 BLIA World Headquarters Elder Advisor Committee Application

1. 依據2012年10月世界會員代表大會決議「國際佛光會世界總會督導委員會成立辦法」。各國家或各洲地區欲成立「督導委員會籌備會」，其名稱及程序如下：

In accordance with the October 2012 General Conference resolution for “BLIA World Headquarters Elder Advisor Committee Establishment Procedure,” the name and procedure for countries or regions in each continent wishing to establish an “Elder Advisor Preparatory Committee” are as follows:

(1) 凡成立「督導委員會籌備會」之地區或國家，須事先向世界總會呈報，待核准後得以在世界會員代表大會、理事會議授證。

For regions or countries wishing to establish “Elder Advisor Preparatory Committees,” they should first report to the World Headquarters for approval in order to receive certification at a General Conference or Board of Directors Meeting.

(2) 授證成立其正式名稱為「國際佛光會世界總會□□督導委員會」。

Upon certification, its formal name will be: “BLIA World Headquarters OOOO Elder Advisor Committee.”

二、向世界總會呈報填具申請書如下：Application to the World Headquarters is as follows:

督導委員會申請書 Elder Advisor Committee Application

茲有_____協會擬申請正式成立督導委員會，共同堅守人間佛教的理念，發揮所長推動會務發展，建設佛光淨土，淨化世道人心。特向世界總會申請，希准於成立為盼！
此致
國際佛光會世界總會

To: BLIA World Headquarters,
Hereby, the BLIA _____ Chapter formally applies for the establishment of an Elder Advisor Committee, joining together to firmly uphold the ideals of Humanistic Buddhism and enhance BLIA affairs development with our skills for establishing the Buddha's Light Pure Land and purifying society and human minds.
We sincerely seek for approval from the World Headquarters for our establishment!

申請人(請簽名):

Applicant (Signature)

輔導法師(請簽名):

Monastic Advisor (Signature)

日期 Date: 月 (mm) 日 (dd) 年 (yy)